
1 

 

Rada Miejska w Lipsku 
Komisja Kultury, Oświaty, Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w 

Lipsku 

Protokół nr 5/2020 

Posiedzenie w dniu 22 października 2020  

Obrady rozpoczęto 22 października 2020 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 14:05 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

Obecni: 

1. Mirosława Urszula Jabłońska 

2. Cezary Krukowski 

3. Marcin Lenart 

4. Włodzimierz Marian Marek 

5. Włodzimierz Adam Misiak 

6. Michał Hubert Patyk 

 

Zaproszeni goście, którzy wzięli udział w posiedzeniu: 

1. Artur Dygas - Sekretarz Miasta i Gminy Lipsko 

2. Anna Woźniak – Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko 

3. Grzegorz Kusio - Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego 

4. Fabian Smaga – Inspektor ds. zasobów mieszkaniowych i komunalnych 

5. Barbara Jach - Inspektor ds. gospodarki odpadami i ochrony środowiska 

6. Mirosław Łojek – Inspektor ds. edukacji 

 

1. Stwierdzenie kworum. 
Przewodniczący Komisji Włodzimierz Adam Misiak na podstawie listy obecności stwierdził 

kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Porządek obrad został zatwierdzony jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

3. Przyjęcie Protokołu Nr 4/2020 z obrad Komisji z dnia 17 września 2020r. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia Protokołu Nr 4/2020 z obrad Komisji z dnia 17 września 2020r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Protokół Nr 4/2020 z obrad Komisji z dnia 17 września 2020r. został przyjęty jednogłośnie. 
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4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Miasta i Gminy Lipsko za rok 

szkolny 2019/2020 
Mirosław Łojek przedstawił informacje o zadaniach oświatowych Miasta i Gminy Lipsko,                    

o stanie organizacji bazy oświatowej, finansowaniu oświaty, poziomie nauczania oraz stanie 

realizacji zadań oświatowych. Informacja jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

W dyskusji udział wzięli: 

Cezary Krukowski zapytał o realizację celów założonych przez placówki w związku z 

sytuacją epidemiczną w kraju. 

Mirosław Łojek odpowiedział, że od marca szkoły pracowały zdalnie. Udało się pozyskać 

środki by zakupić laptopy dla uczniów, którzy ich nie mają oraz dzieci z rodzin 

wielodzietnych. Laptopy do pracy zdalnej zostały przekazane również nauczycielom. 

5. Omówienie projektów uchwał: 

a) Uchwała Nr XXVIII/153/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 265 położonej w miejscowości 

Krępa Kościelna, z przeznaczeniem na budowę linii kablowej niskiego napięcia 

Kusio Grzegorz, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego przedstawił konieczność podjęcia uchwały tej oraz następnej. Uchwały te 

umożliwią wykonanie przyłączy energetycznych do prywatnych nieruchomości, które 

znajdują się przy drogach wewnętrznych w Szymanowie i Krępie Kościelnej. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVIII/153/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 265 położonej w miejscowości Krępa 

Kościelna, z przeznaczeniem na budowę linii kablowej niskiego napięcia.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

b) Uchwała Nr XXVIII/154/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 668 położonej w miejscowości 

Szymanów, z przeznaczeniem na budowę linii kablowej niskiego napięcia 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVIII/154/2020 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 668 położonej w miejscowości 

Szymanów, z przeznaczeniem na budowę linii kablowej niskiego napięcia.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

c) Uchwała Nr XXVIII/155/2020 w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 
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gminy oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych 

na terenie Miasta i Gminy Lipsko 

Grzegorz Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego zabrał głos i wyjaśnił, że podjęcie uchwały podyktowane jest przepisami 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku, która w art. 6 nakłada na radę gminy podjęcie 

takiej uchwały. Realia związane z gospodarowaniem odpadami zmieniły się dlatego trzeba 

podjąć nową uchwałę. Kierownik Kusio podkreślił, że  określone są w niej górne stawki opłat 

za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy 

nie są obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz 

gminy oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na 

terenie Miasta i Gminy Lipsko. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVIII/155/2020 w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, którzy nie są 

obowiązani do ponoszenia opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi na rzecz gminy 

oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie 

Miasta i Gminy Lipsko.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

d) Uchwała Nr XXVIII/156/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu w 2020 i 2021r. 
Grzegorz Kusio, Kierownik Referatu Rozwoju Gospodarczego, Środowiska i Mienia 

Komunalnego wyjaśnił, że  uchwała ta  umożliwi nam zrealizowanie zadania jakim jest 

wykonanie dokumentacji technicznej budowy chodników wraz z poprawą nawierzchni jezdni 

i odwodnieniem w miejscowości Lipa Miklas. Sprawa toczy się od 2017r., projektant 

wykonał kilka wariantów dokumentacji technicznej. Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich 

zawsze miał jakieś uwagi. Projektant chciał zakończyć współpracę pomimo tego, iż musiałby 

zapłacić kary umowne. Otrzymaliśmy wezwanie przedsądowe od kancelarii wynajętej przez 

projektanta. Po konsultacjach ustaliliśmy, że renegocjujemy warunki umowy. Jeśli uchwała 

zostanie podjęta wtedy możemy zawrzeć ugodę  przedsądową oraz aneksować umowę która 

pozwoli zakończyć temat. Jeżeli uda się to zrobić do końca czerwca przyszłego roku wtedy 

jest szansa, że Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich wprowadzi tę inwestycje do budżetu 

na rok 2022. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVIII/156/2020 w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Województwu 

Mazowieckiemu w 2020 i 2021r..  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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e) Uchwała Nr XXVIII/157/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVIII/157/2020 w sprawie zmian w Uchwale Nr XVIII/98/2019 Rady 

Miejskiej w Lipsku z dnia 16 grudnia 2019r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Lipsko na lata 2020-2026.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

f) Uchwała Nr XXVIII/158/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku 
Anna Woźniak, Skarbnik Miasta i Gminy Lipsko przedstawiła najważniejsze zmiany uchwały 

budżetowej Wprowadzono środki rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej w kwocie 

70.881zł. Kwota ta zostanie przeznaczona na dofinansowanie wyposażenia w pomoce 

dydaktyczne niezbędne do realizacji podstawy programowej z przedmiotów przyrodniczych 

w Publicznej Szkole Podstawowej w Lipsku. Zwiększono dochody Miejsko - Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Lipsku o kwotę 2.800zł, z tytułu zwrotu nienależnie 

pobranych świadczeń wychowawczych za lata poprzednie wraz z należnymi odsetkami. 

Wprowadzono środki z tytułu wpłaty mieszkańca biorącego udziału w kosztach realizacji 

inwestycji wodociągowej w msc. Śląsko. Wpłacone środki stanowić będą wynagrodzenie za 

wykonanie przyłącza do sieci wodociągowej. Wprowadzono nowe zadanie inwestycyjne pn.              

,,Zakup iluminacji świetlnych” w kwocie 30.000zł.  W ramach wydatków bieżących 

zaplanowano również kwotę 30.000zł. na realizację zadania dotyczącego iluminacji 

świetlnych. Źródłem pokrycia wydatków nie mających pokrycia w planowanych dochodach 

są środki powstałe w wyników oszczędności w realizowanych zadaniach bieżących oraz 

zadaniach majątkowych. 

Głosowano w sprawie: 
Uchwały Nr XXVIII/158/2020 w sprawie wprowadzenia zmian w Uchwale Budżetowej 

Miasta i Gminy Lipsko na rok 2020 Nr XVIII/99/2019 z dnia 16 grudnia 2019 roku.  

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Cezary Krukowski, Marcin Lenart, Włodzimierz Adam Misiak, Michał Hubert Patyk 

NIEOBECNI (2) 

Mirosława Urszula Jabłońska, Włodzimierz Marian Marek 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

6. Sprawy różne. 
Pismo Pana Edwarda Duszy w sprawie instalacji przepompowni. Po realizacji inwestycji 

okazało się, że studzienka podłączeniowa na posesji Pana Duszy jest o 20 cm wyżej od rury 

odprowadzającej ścieki z domu, co uniemożliwiło właściwe podłączenie kanalizacji.                                   

W związku z tym był zmuszony do zakupu oraz zamontowania na własny koszt 

przepompowni. Pan Edward Dusza w swoim piśmie podkreślił, że będzie musiał ponosić 

koszty stałe związane z utrzymaniem i eksploatacją przepompowni jak również koszty 
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okresowe związane z koniecznością wykonania niezbędnych przeglądów, napraw lub 

wymiany.  

Grzegorz Kusio powiedział, że na poprzednich obradach był obecny Pan Edward Dusza i po 

rozmowach Prezes Zakładu Usług Komunalnych zadeklarował rozwiązanie sprawy. Spółka 

mogłaby przejąć przepompownię. 

Cezary Krukowski, Radny Rady Miejskiej w Lipsku poinformował, że na obradach Komisji 

Gospodarczej Radni przychylnie odnieśli się do wniosku Pana Edwarda Duszy. Prezes ZUKu 

zaproponował by przepompownia przeszła pod nadzór Spółki. Jeśli chodzi o rozliczanie 

prądu należy podłączyć podlicznik by było wiadomo ile prądu pochłania przepompownia. 

Michał Patyk, Radny Rady Miejskiej w Lipsku zapytał skąd taka pomyłka w projekcie. 

Grzegorz Kusio  wyjaśnił, że projektant, który  ma do zaprojektowania np. 150 przyłączy nie 

jest w stanie zrobić odkrywki na każdej posesji by sprawdzić na jakim poziomie jest odpływ 

rury ściekowej. Spadek jest określany szacunkowo oraz na podstawie ustaleń z właścicielami. 

Podkreślił, że przepompownie przydomowe są z sukcesem stosowane w miejscach gdzie 

istnieje taka konieczność.  

Podanie Pani Olgi Marcinko. 

Fabian Smaga Inspektor ds. zasobów mieszkaniowych i komunalnych przedstawił problem                 

z którym zgłosiła się do burmistrza mieszkanka Lipska. Dotyczy on uregulowania granic 

pomiędzy działkami będącymi własnością Pani Marcinko a działkami stanowiącymi własność 

gminy. Po analizie prawnej okazało się, że stan faktyczny odbiega od stanu ewidencyjnego. 

Gmina również korzysta z części gruntów Pani Marcinko, które zostały zajęte pod  chodnik. 

Pani Marcinko zaproponowała by wspólnie dokonać podziału oraz dokonać zamiany za 

dopłatą. Pismo jest załącznikiem do niniejszego protokołu.  

Członkowie komisji pozytywnie odnieśli się do wniosku Pani Marcinko. 

Pismo od przedsiębiorstwa ELKOM. 

Sprawę przedstawił Fabian Smaga i wyjaśnił, że do Burmistrza Miasta i Gminy Lipsko 

wpłynął wniosek od przedsiębiorstwa ELKOM w sprawie lokalizacji transformatora, na 

działce należącej do gminy przy ul. Przemysłowej.  Pismo jest załącznikiem do niniejszego 

protokołu. 

Radni jednogłośnie przychylili się do wniosku. 

Pismo od firmy T-Trans w sprawie przedłużenia dzierżawy nieruchomości w Daniszowie.  

Fabian Smaga wyjaśnił, że byłaby to kontynuacja poprzedniej umowy. Są do tereny byłego 

POMu. Firma T-Trans miała trzyletnią umowę, która kończy się w tym roku. Nieruchomość 

początkowo była w bardzo złym stanie, użytkownik doprowadził obiekt do stanu 

użyteczności. Umowa ta generuje gminie dochód z  podatku od nieruchomości w wysokości 

25 tys. rocznie i  stawka czynszu 15.5 tyś rocznie. Po zawarciu umowy dzierżawy na 10 lat 

przedsiębiorca mógłby w bardziej zaplanowany sposób gospodarować nieruchomością. Pismo 

jest załącznikiem do niniejszego protokołu. 

Radni  jednogłośnie wyrazili zgodę na przedłużenie umowy. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotowała: Anna Idzikowska 


